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DEN 2024-03_-15.

Plats: §V lokaler Östra Vallgatan 10, Kristianstad.

Närvarande ledamöter: Tommy Stjernqvist, ordf SPF Araslöv
Sven-Erik Dahlström, ordf SPF Degeberga
Marianne Esplund vice ordf Havsvinden Åhus
Liselott Ögren, ordf SPF Kristianstad
Eva Lindahl, ordf SPF Linderöd-Äsphult
Monica Fransson. ordf SPF Norra Villand
Christer Johansson, ordf SPF Tollarp
Mats Johansson, ordf SPF Träne-Djurröd
Christina Nilsson, ordf SPF Willbattingen fiälkinge
Per Olsson, ordf SPF Wä-Skepparslöv

Frånvarande ledamöter: Ingrid Ask ordf Havsvinden Åhus

Närvarande från KPR: Katarina Erlandsson, SPF Kristianstad sammankallande KPR
Nils Truedsson. SPF Norra Villand ledamot KPR
Kerstin Eriksson Kjellkvist. SPF Degeberga ledamot KPR
Liselott Ögren. SPF Kristianstad ledarnot KPR
Gertrud Persson" SPF Kristianstad ersättare KPR
Eva Johansson, SPF Kristianatad ersättare KPR och
Skånetrafikens Kundråd
Anna-Lena Jönsson, SPF Havsvinden ersiittare KPR

Frånvarande KPR: Morgan Wagerfors, SPF Willbatting ersättare KPR

Övriga närvarancie: Lago Wikingsson, SPF Kristianstad Kretsrådets ordfbrande
Eva Linde. SPF Kristianstad Kretsrådets sekreterare
Ulf Sjöholm" SPF Kristianstad ledamot ABK-Pensionärsråd
Britt-Marie Nilsson, SPF Araslöv
Barbro Lundahl SPF Havsvinden

Ovrigafiånvarande: BerithPersson,SPFKristianstadMötesfunktionär



Mötet inleddes med ett anliirande av Gustav Amylon, specialsjuksk inom kognitiva
sjukdomar, avseende sjukdomen demens. Han beskrev s.iukdomens olika förlopp beroende på
vilken av hjärnans domäner som drabbas ftjrst. Sjukdomen sprider sig efter hand till hela
h.iäman och yttrar sig på ett individuellt sätt och med varierande hastighet vid iäm{'orelser
mellan drabbade individer. Demens iir för närvarande obotligt eftersom drabbade hjärnceller
dör och kan inte ersättas. men man har forskat fram effektiva bromsmediciner. När individen
nått ett s.iukdomsstadium där vederbörande ej klarar av att själv leva det dagliga livet ska
fullskalig hj älp organiseras.

Det formella kretsrådsmötet

§ I Mötets öppnande.
Mötet öppnades av ordf Lago Wikingsson.

§ 2 Fastställande av röstlängd och beslutsordning.
Fastställdes mötets röstlängd till tio samt beslutsordning vid lika röstetal.

§ 3 Fastställande av dagordning.
Utsänd dagordning fastställdes.

§4KPR

Katarina Erlandsson (sammankallande i KPR) infbrmerade från CPR- mötet på
distriktet 2024-03-11.

Hon redovisade också pågående ärenden som behandlades vid KPR-mötet
2024-02-23 och som kommer att ftiljas upp på kommande möten. Inga
ytterligare ärenden har framlbrts av foreningama. Länk till protokollet är
distribuerat till respektive SPF-förening.

Vidare informerade Katarina om omsorgsnämndens infbrmation på
Pensionärsforum 2024-03-08. Inbjudan till pensionärsforum har distribuerats
till alla SPF-foreningar.

Detaljerad information enligt bilaga.

§ 5 Rapport från ABK Pensionärsråd

Ulf Sjöholm informerade om ABK köp av Galleria BoulevarrJ och att ett
dotterbolag organiserats att hantera denna anläggning. Vidare att ett nytt
seniorboende nu finns i Tollarp. I övirigt hade Ulf ingen ny information vad
gäller äldreboende.
Inf'ör nästa ABK Pensionärsråd tar LJlf tacksamt emot 1iågor eller fcirslag liån
ltireningama.
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§ 6 Rapport från Skånetrafikens Kundråd

Eva .lohansson informerade att det inte varit något möte sedan novernber 2023

och att det mötet inte var särskilt välorganisersat. Eva efterlyser fiågeställningar
inflor nästa möte som sker 2024-05-16.

§ 7 Frågor/fiirslag från fiireningarna att behandlas av Kretsrådet

SPF Degeberga önskar en diskussion om förbundets sparplan som enligt ordf
Sven Erik Dahlström är oacceptabel då intern organisationsanalys ej genorn{iirts
tillräckligt strikt. Här måste Kretsen ta ställning i likhet med distrkiktet.

Beslut: Nuvarande ordf i Kretsrådet Lago Wikingsson och ordf i SPF Degeberga
upprättar en skrivelse till forbundet med uppmaning om organisationsgranskning
internt.

SPF Araslöv informerade om den kostnadsfria utbildningen på mobiltelefbn och
surfplatta som initierades av KPR och som nu bedrivs i kommunens regi vid
samlingsplatsen Riksens Ständer. Det är behov av instruktörer och även fler
elever efterlyses.
Ordf SPF Arasiöv Tommy Stjärnqvist tar med glädje emot anmälningar av

instruktörer såväl som elever ftir denna verksamhet.

§ I Aktuella ärenden ftir KPR att trehandla i referensgruppmötet/
omsorgsnämnde

Aktuella ärenden behandlades i § 4 ovan och redovisas i bilaga.

§ 9 Beslut om sammankallande fiirening 2024 -2026

Efter diskussion om genomförd verksamhet efter 2020 och klarläggande av

innebijrden av sammankallande ltirenings uppgift fattades beslut i ärendet.

Beslut: SPF Havsvinden övertar uppgiften som sammankallande forening i SPF

Kretsråd Kristianstad 2024 * 2026.

Beslut: SPF Havsvinden utarbetar ett förslag till uppdatering av
Styrdokument/Arbetsordning f}ån 2020-02- 1 4 och distribuerar detsamma till
föreningarna ltire nästa Kretsrådsmöte för att där diskuteras och fastställas.

§ 10 Datum fiir Kretsrådets nästa möte

Resterande Kretsmöten fior år 2024 fastställdes tlll 2024-05-03.2024-09-1 3 och
2024-11-15.
SPF Havsvinden dr sammankallande från och med Kretsrådsmötet 2024-05-03.

§ 1l Övriga frågor

Inga övriga frågor togs upp till behandling.



Ordf

§ 12 Mötets avslutande

Ordf tackade mötesdeltagarna för inlägg och diskussioner och avslutade
mötet.

4 ,'t t'
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Eva Linde
Sekr
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Bilasa till
Minnesantecknin gar vid

Kretsråds möte 2024 03-15

Ärenden behandlade vid CPR möte 2024-03-11

- Införande av seniorabatt är beslutat. Regionlullmäktige inför en seniorrabatt i
kollektivtrafiken i Skåne om25oÄ för personer över 70 år med start 1 aprl|2024.
- Anna Hlebowiez, biträdande vaccinationssamordnare och smittskyddsläkare informerade om
vaccinationsprogrammet, nuläge och beslutade frirändringar samt spaningar framät
- Region Skåne har gratis Covid vacc. nu är det för alla 80+ och 65+ med daglig
omsorgsinsats. Rekommendationen är en påftllnadsdos för att förlänga skyddet i höst.
- Region Skåne ger gratis influensavaccin till personer 65+ samt de i medicinska riskgrupper.
- Region Skåne ger gratis pneumokockvaccin till personer 65+ samt de i medicinska
riskgrupper. Ny dos vart 5:te år.
- RSV (respiratorisk Syncytial Virus) Siukdom som främst drabbar äldre och spädbarn linns
ett vaccin som erbjuds av privata aktörer (ca 2000 kr). Rådet för nya terapier (NT-rådet) har
beslutat att avvakta om beslut om fri vaccination för denna sjukdom.
- Åven vaccin mot bältros finns att tillgå, men är kostsam (2700 kr /spruta och man behöver
två sprutor) Här har NT-rådet även här beslutat att awakta, men NT-rådet väntas inom kort ta
upp frågan till nytt beslut
- Framtida vaccin: På kort sikt väntas man få fram fler kombivaccin. bredare Covid och
pneumokockvaccin. Även vaccin mot borrelia, TBE, och norovirus (vinterkräksiuka)

Ärenden behandlade vid KPR möte 2024-02-23 och fiir behandling vid kommande möten

- Hemtjänstindex tör 2023 iir inköpt av omsorgsfrirvaltningen, så det är vi nöjda med. Nu
återstär det ftir oss att bli informerade hur man använder verktygen.
- Utvärdering av fast undersköterskekontakt
- Utvärdering av matinköp (hemdänstenl
- Utdrag från belastningsregistret
- Tydliga id-handlingar vid hembesök, även vikarier
- Alla som arbetar i omsorgen ska ha lämplig kompetens och tala svenska
- Vi vill att behovsstyrning ska gälla och inte minutstyrning
- Utvärdering av omvårdnadsteam/serviceteam
- Den nya dygnsvilan (11h) hur har det gått?
- Utvärdering av borttagandet av hyrsjuksköterskor
- Uppföljning av handlingsplan för ett aktivt och hälsosamt åldrande i Kristianstads kommun



Omsorgsnämndens information vid Pensionärsforum 2024-03-08

Mobilt team niirs.iukvård: tre läkare. lira siuksköterskor och en kurator. I)essa arbetar måndag

-fredag dagtid
- är ett komplement till ambulanssiukvård och kommunen både vid särskilda boende och
herndänst
- medelåldern fcir patient i närsiukvården är över åttio år.

Linda Edvardsson och några kollegor informerade om sitt arbete mot ofiivillig ensamhet.

EU-parlamentarikern David Lega pratade om bemötande glädje och utmaningar.
floreläsningen hette " Varliir är det viktigt med glada ögon"
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